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Spørgsmål nr. S 232 
§ 20 – spørgsmål til mundtlig besvarelse den 6. november 2019 
 

Til: Erhvervsministeren  

Dato: 1. november 2019 

Stillet af: 

 

Tommy Ahlers (V) 

Deler ministeren 3F’s, Dansk Metals og DI’s bekymring om, at en hævelse af 
bo- og gaveafgiften på det foreliggende regelgrundlag, vil stille mange af 

Danmarks ejerledede og familieejede virksomheder især rundt omkring i 

lokalsamfundene dårligt og ramme virksomhedernes evne til at investere i 

digitalisering og grøn omstilling? 

(Spm. nr. S 232). 

 

 

På Folketingets formands vegne 

Lovsekretariatet  
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